
 

Nacka ska bygga stad och därmed kommer stadsbilden och möjligheterna till idrott att 

förändras.  

Idrottsföreningar som är verksamma på Sicklaön och särskilt på Järlahöjden har framfört oro till 

kommunen vid flera tillfällen om utvecklingen för de centrala områderna i Nacka. Kritiken som 

förs menar att de nya föreslagna anläggningarna som ska ersätta dagens anläggningar inte 

kommer att vara tillräckliga för att möta såväl dagens behov som kommande behov i och med 

att befolkningen ökar. Föreningarna efterlyste mer dialog och information.    

För att förbättra dialogen och informationen 

 Därför bör nämnden utreda var idrottsplatser och hallar kan placeras på Sicklaön för att möta 

de kraftigt ökande behoven föranledd av en planerad 100%-ig befolkningstillväxt fram till år 

2030 och att det ska vara enkelt för barn och ungdomar att ta sig till anläggningarna på egen 

hand från där man bor eller går i skolan. 
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